



Certificate CH15/1224

The management system of

# Kurumoch International Airport Public Stock Company

443901, Russian Federation, Samara, Airport

has been assessed and certified as meeting the requirements of

## ISO 9001:2008

For the following activities

**Ensuring of service of passengers, baggage, post and cargo in the  
"Kurumoch" airport for domestic and international transportation.**

This certificate is valid from 13 October 2015 until 14 September 2018  
and remains valid subject to satisfactory surveillance audits  
Recertification audit due before 27 August 2018  
Issue 1. Certified since September 2012

Authorised by

SGS Société Générale de Surveillance SA Systems & Services Certification  
Technoparkstrasse 1 8005 Zurich Switzerland  
t +41 (0)44 445-16-80 f +41 (0)44 445-16-88 www.sgs.com



Page 1 of 1



This document is issued by the Company subject to its General Conditions of Certification Services accessible at [www.sgs.com/terms\\_and\\_conditions.htm](http://www.sgs.com/terms_and_conditions.htm). Attention is drawn to the limitations of liability, indemnification and jurisdictional issues established therein. The authenticity of this document may be verified at <http://www.sgs.com/en/Dur-Company/Certified-Client-Directories/Certified-Client-Directories.aspx>. Any unauthorized alteration, forgery or falsification of the content or appearance of this document is unlawful and offenders may be prosecuted to the fullest extent of the law.



Сертификат CH15/1224

Система Менеджмента

# Публичное Акционерное Общество «Международный аэропорт «Курумоч»

443901, г. Самара, Аэропорт, Россия

Была оценена и сертифицирована, как отвечающая требованиям

## ISO 9001:2008

Для следующих видов деятельности (область применения)

**Обеспечение обслуживания в аэропорту "Курумоч" пассажиров, багажа,  
почты и груза при внутренних и международных  
воздушных перевозках.**

Настоящий сертификат действителен с 13 октября 2015 г. по 14 сентября 2018 г.  
и действует при удовлетворительном прохождении инспекционных аудитов.

Срок ресертификации до 27 августа 2018 г.  
Выпуск 1. Сертифицировано с сентября 2012 г.

Уполномоченные лица

SGS Société Générale de Surveillance SA Systems & Services Certification  
Technoparkstrasse 1 8005 Zurich Switzerland  
t +41 (0)44 445-16-80 f +41 (0)44 445-16-88 www.sgs.com



Страница 1 из 1



Настоящий документ выпущен Компанией в соответствии с «Общими Условиями  
Услуг по Сертификации» ([www.sgs.com/terms\\_and\\_conditions.htm](http://www.sgs.com/terms_and_conditions.htm)). Обращаем  
внимание на условия об ограничении и освобождении от ответственности и  
юрисдикции. Подлинность данного документа можно проверить на сайте  
[http://www.sgs.com/en/Our-Company/Certified-Clients-Directories/Certified-Clients-  
Directories.aspx](http://www.sgs.com/en/Our-Company/Certified-Clients-Directories/Certified-Clients-<br/>Directories.aspx). Любые несанкционированные изменения, подделка,  
фальсификация, копирование содержания или оформления данного документа  
являются незаконными, а нарушители могут подвергнуться преследованию в  
установленном законом порядке.